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                                                           ACTA REUNIÓ CONSELL 10 DE SETEMBRE DE 2024 
 
 
 
Assistents presencials: 
Societat Catalana de Medicina d'Urgències i Emergències: Sr. Ricard Hernández Muñoz 
Societat Catalana de Medicina Intensiva i Crítica: Dr. Juan Carlos Ruiz Rodríguez 
Societat Catalana de Medicina Intensiva i Crítica: Dr. Ricard Molina Latorre 
Societat Catalana de Medicina Familiar i Comunitària: Dra. Sònia Moreno Escribà 
Societat Catalana de Medicina Familiar i Comunitària: Dra. Verónica Domínguez Panadero 
 
Connexió on-line:  
Societat Catalana de Pediatria: Dr. Lluis Mayol Canals 
Societat Catalana d'Anestesiologia, Reanimació i Terapèutica del Dolor: Dr. Alex Romero 
Fernández 
Societat Catalana de Cardiologia: Dr. Pablo Loma-Osorio  
 
Excusen assistència:  
Societat Catalana de Pediatria: Dra. Laia Vega Puyal 
Societat Catalana de Cardiologia: Dra. Montserrat Vila Perales 
Societat Catalana d'Anestesiologia, Reanimació i Terapèutica del Dolor: Dr. Marc Bausili Ribera 
Societat Catalana de Medicina d'Urgències i Emergències: Dr. Francisco Javier Escalada Roig 
 
 
 
La reunió s'inicia a les 16:05 hores 
 
Lectura y aprovació de l’Acta del 9 de juliol de 2024-  Aprovada 
       
Competències de la figura del coordinador general. S’aprova el document de competències del 
coordinador del CCR per part de tots els representants de les societat que formen el CCR, el 
document va ser enviat pel president en data 9 de setembre, i s’afegirà a aquesta acta com annex. 
El correu del Coordinador és: coordinacioccr@academia.cat 
 
Proposta rebuda per part de ANOCES ( Asociación Nacional de Course Organiser del European 
Resuscitation Council en España). Al document rebut en data 21 d’agost de 2024, per a que el  
CCR s’adherí a aquesta Associació, es decideix enviar-li la resposta següent:  
Actualmente, la adhesión que nos proponen no forma parte de las líneas de desarrollo del Consell 
Català de Ressuscitació. Asimismo, les agradeceríamos que eliminasen de su documento matriz, 
la mención que hacen de nuestra entidad. 
Si en un futuro, nuestros intereses cambiasen, nos pondríamos en contacto con ustedes. 
 
Actualització grup de treball de pediatria. El Dr.  Lluis Mayol, exposa que s’ha determinat des del 
grup de RCP pediàtric que sigui un comitè operatiu de RCP Pediàtric, el grup de treball dintre del 
CCR  que seran unes 6 o 7 persones.   
En el mes d’octubre notificarà el nom del nou director del comitè operatiu de RCP Pediàtric ( 
coordinador del grup de treball) 
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Des del Consell se li fa la demanda que:   
Sent que l’àrea específica de coneixem de PEDIATRIA no està configura com la resta de grups, fos 
aquesta una oportunitat per integrar pediatria dintre de l’estructura de les diferents àrees amb 
la mateixa estructura que la resta de disciplines. D’aquesta manera també  si algun instructor NO 
pediatre volgués participar en aquest comitè operatiu de RCP Pediàtric, tindria possibilitat. Ens 
notificarà la resposta en la propera reunió del Consell.  
S’informarà a la secretaria tècnica el nom del director del comitè operatiu per a penjar-ho a la 
web 
 
Política de despeses del CCR. Se li demanarà al Dr. Marc Bausili, com a tresorer,  fer una primera 
redacció del tema dels pagaments de despeses per exemple: pagaments de benzines, 
desplaçament, tiquets pàrquing, dinars, etc.  
També hauria de presentar el pressupost anual, que està pendent el del 2024. 
 
Salutació i presentació del coordinador general Dr. Pablo Escanez a la Junta de Representants: Se 
li explica les competències que ha de tenir el seu lloc de treball. 
Se li notifica que hi ha un calendari anual de reunions del Consell i se li fa saber que podrà ser 
convocat en alguna reunió o en totes, igual que poden ser convocats la resta de coordinadors 
dels grups de treball. 
En Pablo Escanez dona la explica de com a sigut la seva entrada,  i com han anat les reunions 
realitzades amb alguns coordinadors. Ha tret la visió de la gran motivació que tenen tots per 
portar endavant els nous grups i les noves àrees. 
 
Posada en marxa del departament de Comunicació i XXSS. Es va realitzar una primera reunió amb 
el Sr. Benjamin Tesillo, és una persona que entén molt i molt compromès amb les tasques que 
ha de desenvolupar. 
Aporta noves idees pel Dia Mundial del RCP, com realitzar un vídeo amb 4 entrevistes a 
testimonis d’una aturada cardíaca recuperada que ell mateix editaria. Aquesta proposta 
s’accepta i aprova. 
Per un altre banda es farà difusió per a realitzar del mapa d’accions, i els participants podran 
participar en un premi de fotografia. Aquest premi podrà ser:  una inscripció al  Congrés del CERCP 
de Galicia o un maniquí de Laerdal. Aquesta proposta s’accepta i aprova. 
Per altre banda van parlar de la activació de Twitter i Instagram i fer valoració de gestionar noves 
xarxes socials. 
S’ha demanat a la secretaria2 que se li facilitin les claus per a que pugui gestionar les xarxes que 
ja tenim actives i a més se li ha validat un correu electrònic comunicacio@ccr.cat 
En uns 15 dies hi ha prevista una nova reunió on presentarà el pla de comunicació i es presentarà 
a la nova reunió del consell. 
Per ara no tindrà autonomia en la pàgina web per tant no se li donaran les contrasenyes per la 
gestió interna. 
Autonomia gestió de de les xarxes social i donar-li les contrasenyes de twitter, etc.. 
Comunicació interna s’haurien de gestionar noves eines per la comunicació interna 
El Dr. Pablo Escanez, fa una proposta pel Dia Mundial de l’ERC del dia 16 d’octubre, que ho 
comentarà amb el Club de futbol Español i el Dr. Molina mirarà que pot fer amb el Club de futbol 
Barcelona. 
 
Programa SVe.  S’ha realitzat una primera reunió amb les dos noves coordinadores, la dra. Anna 
Palau i la Sra. Montserrat Trullén,  més els referents que poguessin participar, va ser una reunió 
molt productiva i sense cap queixa per part de ningú, amb un clima molt amigable 
Es va fer una visió de present per part del president, del passat per part dels Drs. Cerdà i Balanzó 
i de futur per part de les coordinadores. 

mailto:comunicacio@ccr.cat
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Abans s’havia fet el traspàs entre la Sra. Sara Sevilla i les noves coordinadores més el president i 
el coordinador del CCR. 
 
Precs i preguntes 
Se li demana a les Dres. Sonia Moreno i Verónica Domínguez que dissenyin i gestionin la 
proposta per un nou coordinador de SVB. Serveis el mateix material més afegir els items de:  
4 anys d’experiència en docència de Instructor en SVB+DEA, especialitat en assistencial en 
activo, haver fet 10 cursos en els últims 24 mesos, experiència en gestió de grups i vídeo de 
motivació. 
 
Tema de donació de fa 3 anys dels projectes del les societats: la Camfic no ho té acabat i no 
pot presentar la memòria que es demanava per tant sol·licitava una prorroga. 
Socmue ho té implementat en un 90%. La Socmic va fer una sessió conjunta amb el CCR, a 
finals del 2023, per a la presentació del curs. 
En la propera junta el representants de la societat haurien de donar explicacions i presentar 
un informe de com està cada projecte i votar que es fa i crear normativa. 
Socmic proposa fer una nova convocatòria. 
 
 

 
La reunió s'acaba a les 17:50  hores 

 
 
 
 
 
  


